
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO ESTE

N.º de Acta: 6

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 27. septiembre. 2022

Hora inicio / fin: 20:00 / 21:45

Lugar: Cámara Agraria Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Miembros Asistentes:

JORGE RIBES VICENTE Presidente 

OCTAVIO TRAVER PERALTA Vicepresidente – Concejal (PSPV)

JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA Vecino (Alcaldía)

VICKY AMORES HEREDIA Asoc. VV Rafalafena 

EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ Asoc. VV Gumbau

JOSÉ D. PARRA CUARTERO Asoc. VV Dr. Marañón y Adyacentes

ESTEBAN ADELL BOIX Asoc.VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez

JOAN BERNAT MAYOR AMPA CP Lluis Revest

ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT Asoc. VV Rafalafena dels Tarongers

Miembros Ausentes:

LUCIANO FERRER PONS Concejal (VOX)

SALVADOR HUGO LÓPEZ BERNARDO Vecino (Alcaldía)

RAFA JIMÉNEZ CÉVOL Vecino (Ciudadanos)

SERGIO TOLEDO LLORENS Vecino (Partido Popular) (*)

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Vicepresidente se abre la sesión dando paso al siguiente orden del 
día:
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1º.- Aprobación del Acta de la sesión anterior de fecha 26 de julio de 2022.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes. 

2º.- Aprobar nombre de calle propuesta por el Negociado de Cultura, situada 
en el Distrito Este.

El señor Presidente, por una cuestión política, deja este asunto sin tratar encima 
de la mesa para más adelante.

3º.- Asuntos Pendientes. 

La señora Vicky Amores, recordaba la retirada de árboles que estaban pudriendo el tejado 
del local de la Asociación en la calle Moncofar y también la ampliación de la acera frente a 
dicho local para un mejor acceso a las personas con discapacidad. » » »  Los Servicios 
Técnicos han contestado que se mirará a ver si se retiran; Se comprueba que existe una 
entrada a la asociación desde un itinerario accesible por el paseo de la Amistad. Pasada 
inspección no se detecta ningún desperfecto que puede ser achacable a la realización de 
la obra del WC. No obstante si hay algún desperfecto se debería especificar donde está y 
que consiste y si se pueden hacer fotos mejor.

La señora Vicky Amores comentaba que no se hacía la poda en la zona de Rafalafena. » » 
» Los Servicios Técnicos han contestado que se poda lo que es necesario. De hecho, se 
pasa  todos  los  años.  Podar  árboles  de  forma  generalizada  y  todos  los  años  no  es 
conveniente.  Si se considera que es necesaria una actuación concreta en un árbol,  se 
requiere indicar de qué árbol se trata.

La señora Vicky Amores comentaba que el riego por goteo en el parque Rafalafena no 
funcionaba y estaba todo seco. » » » Los Servicios Técnicos han contestado que si que 
funciona, pero no hay suficiente presión en el suministro de agua. Se ha notificado a Facsa 
para que se de más presión.

El  señor  José  Parra  comentaba  que  en  el  asfaltado  realizado  el  año  2018,  la  calle 
Moncada no se llegó a hacer. » » » La calle Moncada se asfaltó en el año 2018, solo 
quedó pendiente el  cruce con la calle Guitarrista Tárrega. – El señor Parra no está de 
acuerdo con la información facilitada por Técnicos Municipales.

El  señor  José Parra comentaba que debería incrementarse la  limpieza  en la  zona Dr. 
Marañón y Adyacentes. » » »  desde los servicios técnicos del Ayuntamiento se pasó un 
calendario de los servicios de limpieza. Según el señor Parra, este calendario de limpieza 
no se cumple al 100%.

El señor José Parra que solicitaba que se hicieran más huertos urbanos. » » » el señor 
presidente comenta que la idea es hacer más, pero que se están estudiando todas las 
posibilidades.

El señor José Parra comentaba que con relación a la poda de árboles en la plaza Dr. 
Marañón y adyacentes, el  Ficus no se ha tocado.   » » »  Los Servicios Técnicos han 
contestado que el árbol está bien, que no toca fachadas ni molesta para el paso. Se hará 
una revisión.

El señor Adell  que  preguntaba por los pasos a seguir  para poder solicitar  escenario y 
demás para  la  realización  de  las  fiestas  de la  asociación  de  vecinos.  »  »  »  El  señor 
presidente comenta al respecto que se pude solicitar escenario, WC y cuadro eléctrico, 
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bien  a  través  de  la  Junta  de  Distrito,  o  mediante  instancia  por  la  sede  electrónica  o 
presencial Registro de Entrada del Ayuntamiento.

4º.- Ruegos y preguntas.

El vecino de la calle Ciscar, 7, Victor Manuel De la Torre, vino a la Tenencia la 
semana pasada denunciando la falta de actuación policial en dicha calle y alrededores, 
principalmente por el poco civismo de los jóvenes que se aglomeran en esa zona de ocio 
nocturno, teniendo que convivir todos los fines de semana (empezando el jueves)  sobre 
todo cuando accede a su vivienda entre vómitos, meados, botellas y vasos, etc.  Aunque 
después el Servicio de limpieza pasa ya se ha quedado toda la noche la suciedad en los 
portales y aceras. Solicita que se tomen las medidas oportunas para que esto no ocurra.

Interviene  José  M.  Rebollo  de  la  Rosa.  comenta  que  los  soportes  de  las 
sombrillas y otros elementos de las terrazas ubicadas en la Plaza de la Muralla Liberal, los 
dejan apoyados contra la misma, y en la Av Capuchinos los dejan apoyados contra las 
palmeras o en medio del paseo. El señor Rebollo añade que tienen la obligación de retirar 
dichos  elementos  cuando  cierran  la  terraza  ya  no  solo  porque  pueden  deteriorar  el 
Patrimonio  Municipal  sino  también porque pueden provocar  algún accidente  con algún 
viandante que por allí transite.

Interviene  Vicky  Amores  Heredia.  La  señora  Amores recuerda  los  siguientes 
asuntos:

Retirada de dos árboles que están pudriendo el tejado del local de la Asociación.
Ampliar  acera para personas con discapacidad y allanar  el  terreno que quedó 

después de la instalación del WC en Paseo Amistad, frente al local de la Asociación.
Medición acústica de la plaza de la Muralla Liberal.
Aparatos de ejercicios aprobados pero que no están operativos todavía.
Reponer el árbol de la calle Miguel Servet que se retiró al estar seco.
La calle Madrid está a oscuras, porque las farolas están por encima de las copas 

de los árboles, impidiendo la iluminación de la calle.
Naranjos siguen con pulgón.
Problemática  por  falta  de  aparcamiento  en  la  zona  que  comprende  las  calles 

Madrid, Gaibiel, Tarragona, Peñíscola, etc.
Problemática con el CO2. Se está eliminando o se está incrementando?
El tráfico en la calle Rafalafena, Miguel Servet, está saturado. Ahora el autobús 

también pasa por la calle Benicarló.
Desaparición de parterres desde la Basísilca de Lledó hasta el  monumento de 

Tombatossals.
Reducción de aceras en la Av de Lidón.
Desaparición de zona peatonal que había en la Av de Lidón a un lado y otro de las 

Palmeras.
La  señora  Amores  pregunta  si  se  van  a  tener  en  cuenta  las  terrazas  de  las 

cafeterías. El señor Presidente comenta al respecto que si, que se van a mantener.
La señora Amores pregunta que es una zona bufer. El señor Presidente comenta 

al respecto que se trata de una zona destinada a actividades, actuaciones, zona reservada 
para vehículos de emergencia, etc.

La señora Amores pregunta que por donde pasarán los vecinos al garaje situado 
en la acera frente a la Cámara Agraria Local. El señor Presidente comenta al respecto que 
los vecinos tendrán el acceso garantizado a dichos garaje.
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La señora Amores comenta si se va a compensar a los comercios por el tema de 
las obras de la Av Virgen de Lledó. El señor Presidente comenta al respecto que esa es la 
idea y que se están estudiando las medidas oportunas.

La señora Amores solicita un escenario para la celebración de las fiestas de la 
asociación de vecinos Rafalafena en el Paseo de la Amistad, para el 22 de octubre.

La  señora  Amores,  finalmente,  solicita  el  informe  de  la  policía,  después  del 
concierto que tuvo lugar hace unos días en el Parque de Rafalafena. El señor Presidente 
comenta al  respecto que en un principio  no se ha reportado ningún problema de ese 
concierto. No obstante se pedirá a la Policial si ha habido algún informe Policial sobre ese 
tema.

Interviene José D. Parra Cuartero. El señor Parra comenta los siguientes temas 
de la zona Dr. Marañón y adyacentes:

Poda de árboles.
Indica que no funciona el riego por goteo.

El señor Parra indica que se debería reponer un árbol que retiraron en la calle 
Artana.

Falta asfaltar el camino Almalafa.
Recuerda la pregunta de si se podría hacer una zona deportiva en el solar frente a 

la Cruz Roja.
Se solicitan más huertos Urbanos en esta zona.

Interviene Eva M.ª Jiménez Jiménez. La señora Jiménez comenta que el pasaje 
que hay desde Av. Hermanos Bou a calle Prim ofrece un aspecto desagradable. Antes 
habían 3 palmeras, ahora solo una y los parterres que se han quedado los utilizan los 
vecinos como pipi-can. Se solicita se busque una solución verde y al mismo tiempo zona 
de juegos infantiles que mejore el aspecto actual.

Interviene  Esteban  Adell  Boix.  El  señor  Adell  comenta  que  han  puesto  una 
Gestoría en el Bulevar Vicente Blasco Ibáñez a la altura del número 1 y en frente hay unos 
contenedores de residuos. Se solicita trasladarlos a otra ubicación.

El señor Adell comenta también que, de las reuniones con el anterior presidente 
de  la  Junta  del  Distrito  Este,  David  Donate,  se  quedaron  bastantes  cosas  por  hacer. 
Pregunta qué estrategia se va a seguir con relación a lo que se ha quedado pendiente 
teniendo  en  cuenta  que  en  mayo  habrán  elecciones  municipales.  El  señor  Presidente 
comenta al respecto que se está tratando el tema de los presupuestos para el año que 
viene  y  que  se  priorizará  las  partidas  de  ejecución  rápida  como podría  ser  mobiliario 
urbano y asfaltado.

Interviene  Issanka  Rodríguez  Monserrat.  La  señora  Rodríguez  comenta  los 
temas que se han quedado por hacer en el grupo Rafalafena dels Tarongers:

Pasar la fregadora por las aceras del grupo Rafalafena dels Tarongers.
Desinfección diaria de la zona de los parques infantiles,  ahora que se pueden 

utilizar después del Covid-19
Cambiar el  alcantarillado por la zona céntrica del grupo, donde se sitúa el bar 

Alonso, ya que debido a las lluvias o al riego semanal, queda embozado.
Prohibir o en su caso vigilar la circulación de motocicletas y patinetes eléctricos en 

el Grupo Rafalafena dels Tarongers.
Colocar un paso de cebra en la av. Columbretes a la altura de la cafetería Arona.
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Que se incremente la vigilancia en la zona del grupo Rafalafena dels Tarongers 
para que no estacionen motocicletas en las aceras.

Vigilar el absentismo escolar. Escolares que no entran a las clases y se quedan 
por  el  Grupo  Rafalafena  dels  Tarongers  sentados  por  las  escaleras  de  acceso  a  las 
viviendas provocando molestias al vecindario.

Resembrar el césped en aquellas zonas verdes menos pobladas.
En el Bloque N Escalera 1 debido al desnivel de los jardines se han quedado los 

bordillos de las aceras con el hormigón de la obra que se realizó.
Colocar más bancos, que no sean de hormigón, dentro del grupo Rafalafena dels 

Tarongers.
Se solicita Revisión y Poda de los árboles más altos ya que en días de mucho aire 

parece que se van a caer algunas de sus ramas.
Falta un local para reunirse la asociación Rafalafena dels Tarongers.
Colocar una fuente en la zona del parque infantil situado frente al CP Bernat Artola 

y otra en el parque infantil situado en el lateral derecho de la Farmacia ubicada allí en el 
grupo Rafalafena dels Tarongers.

Rebajar el Bordillo que se encuentra en el Parking para poder entrar bomberos o 
ambulancias  en caso de emergencia,  en la  zona pintada,  en el  grupo Rafalafena dels 
Tarongers.

Colocar en el centro de la plaza, del grupo Rafalafena dels Tarongers, mesas de 
obra para que jueguen los mayores a las cartas.

Colocar mesas de pin-pon y billar en el grupo Rafalafena dels Tarongers.

Interviene  Joan  Bernat  Mayor.  El  señor  Bernat  plantea  dos  cuestiones 
relacionadas con las obras de la Av. de Lidón:

Como quedaría el acceso a los CP Lluis Revest y Sanchis Yago a través de la 
rotonda de Tombatossals. A este respecto comenta el señor Presidente que le enviará por 
correo electrónico un plano de cómo va a quedar esa zona.

Y si se podría hacer accesible el botón del semáforo (pulsador) para que se ponga 
en verde. Se adjunta foto.

Y no habiendo más asuntos que tratar se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas y  cuarenta y cinco minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el 
Vicepresidente y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen)
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE EST

Núm. d'Acta: 6

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 27. setembre. 2022

Hora inicie / fi: 20:00 / 21:45

Lloc: Cambra Agrària Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Membres Assistents:

JORGE RIBES VICENTE Presidente 

OCTAVIO TRAVER PERALTA Vicepresidente – Concejal (PSPV)

JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA Vecino (Alcaldía)

VICKY AMORES HEREDIA Asoc. VV Rafalafena 

EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ Asoc. VV Gumbau

JOSÉ D. PARRA CUARTERO Asoc. VV Dr. Marañón y Adyacentes

ESTEBAN ADELL BOIX Asoc.VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez

JOAN BERNAT MAYOR AMPA CP Lluis Revest

ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT Asoc. VV Rafalafena dels Tarongers

Membres Absents:

LUCIANO FERRER PONS Concejal (VOX)

SALVADOR HUGO LÓPEZ BERNARDO Vecino (Alcaldía)

RAFA JIMÉNEZ CÉVOL Vecino (Ciudadanos)

SERGIO TOLEDO LLORENS Vecino (Partido Popular) (*)

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor Vicepresident s'obri la sessió donant pas al següent orde del dia:

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior de data 26 de juliol de 2022.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents. 

2n.- Aprovar nom de carrer proposat pel Negociat de Cultura, situat en el 
Districte Est.
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El senyor President, per una qüestió política, deixa  este assumpte sense tractar 
damunt de la taula per a més endavant.

3r.- Assumptes Pendents. 

La senyora Vicky Amores,  recordava la retirada d'arbres que estaven podrint la 
teulada del local de l'Associació al carrer Moncofar i també l'ampliació de la vorera enfront 
d’este local per a un millor accés a les persones amb discapacitat. » » » es mirarà de veure 
si  es  retiren;  Es  comprova  que  existeix  una  entrada  a  l'associació  des  d'un  itinerari 
accessible pel passeig de l'Amistat. Passada inspecció no es detecta cap desperfecte que 
puga ser  imputable  a  la  realització  de  l'obra  del  WC.  No  obstant  això  si  hi  ha  algun 
desperfecte s'hauria d'especificar on està i que consisteix, i si es poden fer fotos millor.

La  senyora  Vicky  Amores  comentava  que  no  es  feia  la  poda  en  la  zona  de 
Rafalafena. » » » parlat amb els Tècnics (Es poda el que és necessari. De fet, es passa 
tots els anys. Podar arbres de forma generalitzada i tots els anys no és convenient. Si es 
considera que és necessària una actuació concreta en un arbre, es requereix indicar de 
quin arbre es tracta.)

La senyora Vicky Amores comentava que el reg per degoteig al parc Rafalafena 
no funcionava i estava tot sec. » » » Si que funciona, però no hi ha suficient pressió en el 
subministrament d'aigua. S'ha notificat a Facsa perquè es done més pressió.

El senyor José Parra comentava que en l'asfaltat  realitzat l'any 2018, el carrer 
Moncada no es va arribar a fer. » » » El carrer Moncada es va asfaltar l'any 2018, només 
va quedar pendent l'encreuament amb el carrer Guitarrista Tárrega. – El senyor Parra no 
està d'acord amb la informació facilitada per Tècnics Municipals.

El senyor José Parra comentava que hauria d'incrementar-se la neteja en la zona 
Dr.  Marañón  i  Adjacents,  des  dels  serveis  tècnics  de  l'Ajuntament  es  va  passar  un 
calendari dels serveis de neteja. Segons el senyor Parra  eixe calendari de neteja no es 
compleix al 100%.

El senyor José Parra que sol·licitava que es feren més horts urbans.  » » » el 
senyor president comenta que la idea és fer-ne més, però que s'estan estudiant totes les 
possibilitats.

El senyor José Parra comentava que en relació amb la poda d'arbres en la plaça 
Dr. Marañón i adjacents, el Ficus no s'ha tocat. » » » L'arbre està bé, no toca façanes ni 
molesta per al pas. Es farà una revisió.

El  senyor  Adell  que  preguntava  pels  passos  a  seguir  per  a  poder  sol·licitar 
escenari i altres per a la realització de les festes de l'associació de veïns. » » » El senyor 
president comenta  al respecte que es  pot sol·licitar escenari, WC i quadre elèctric, bé a 
través de la Junta de Districte, o mitjançant instància per la seu electrònica o presencial 
Registre d'Entrada de l'Ajuntament.

4t.- Precs i preguntes.

El veí  del  carrer Ciscar,  7,  Victor  Manuel De la Torre, va vindre a la  Tinència 
d’Alcaldia Est la setmana passada denunciant la falta d'actuació policial en  eixe carrer i 
voltants,  principalment  pel  poc  civisme dels  joves que  s'aglomeren  en  eixa zona d'oci 
nocturn, havent de conviure tots els caps de setmana (començant el dijous) sobretot quan 
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accedeix al seu habitatge entre vòmits, pixats, botelles i gots, etc. Encara que després el 
Servei de neteja passa ja s'ha quedat tota la nit la brutícia en els portals i voreres. Sol·licita 
que es prenguen les mesures oportunes perquè això no ocórrega.

Intervé José M. Rebollo de la Rosa. El senyor Rebollo comenta que els suports 
de les ombrel·les i  altres elements de les terrasses situades en la Plaça de la Muralla 
Liberal, els deixen secundats contra la mateixa, i en la Av Caputxins els deixen secundats 
contra les palmeres o enmig del passeig. El senyor  Rebollo afig que tenen l'obligació de 
retirar  estos elements  quan tanquen la  terrassa ja  no sols  perquè poden  deteriorar  el 
Patrimoni Municipal sinó també perquè poden provocar algun accident amb algun vianant 
que per allí transite.

Intervé  Vicky  Amores  Heredia.  La  senyora  Amores  recorda  els  següents 
assumptes:

Retirada de dos arbres que estan podrint la teulada del local de l'Associació.

Ampliar vorera per a persones amb discapacitat i aplanar el terreny que va quedar 
després de la instal·lació del WC en Passeig Amistat, enfront del local de l'Associació.

Mesurament acústic de la plaça de la Muralla Liberal.

Aparells d'exercicis aprovats però que no estan operatius encara.

Reposar l'arbre del carrer Miguel Servet que es va retirar en estar sec.

El carrer Madrid està a les fosques, perquè els fanals estan per damunt de les 
copes dels arbres, impedint la il·luminació del carrer.

Tarongers segueixen amb pugó.

Problemàtica per falta d'aparcament en la zona que comprén els carrers Madrid, 
Gaibiel, Tarragona, Peníscola, etc.

Problemàtica amb el CO . S'està eliminant o s'està incrementant?₂
El trànsit  al carrer Rafalafena, Miguel Servet,  està saturat.  Ara l'autobús també 

passa pel carrer Benicarló.

Desaparició  de  parterres  des  de  la  Basísilca  de  Lledó  fins  al  monument  de 
Tombatossals.

Reducció de voreres en la Av de Lidón.

Desaparició de zona per als vianants que hi havia en la Av de Lidón a un costat i 
un altre de les Palmeres.

La  senyora  Amores  pregunta  si  es  tindran  en  compte  les  terrasses  de  les 
cafeteries. El senyor President comenta sobre este tema que si, que es mantindran.

La senyora Amores pregunta que és una zona bufer. El senyor President comenta 
sobre  este tema  que  es  tracta  d'una  zona  destinada  a  activitats,  actuacions,  zona 
reservada per a vehicles d'emergència, etc.

La senyora Amores pregunta que per on passaran els veïns al garatge situat en la 
vorera enfront de la Cambra Agrària Local. El senyor President comenta sobre este tema 
que els veïns tindran l'accés garantit al mencionat garatge.

La senyora Amores comenta si  es compensarà als  comerços pel  tema de les 
obres de la Av Verge de Lledó. El senyor President comenta sobre este tema que eixa és 
la idea i que s'estan estudiant les mesures oportunes.

La señora Amores sol.licita un escenari per a la celebració de las festes de la 
associació de veïns Rafalafena al Paseigl de l’Amistat,  el 22 d’octubre.
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La senyora Amores, finalment, sol·licita l'informe de la policia, després del concert 
que va tindre lloc fa uns dies al Parc de Rafalafena. El senyor President comenta sobre 
este tema que al principi no s'ha reportat cap problema d’eixe concert. No obstant això es 
demanarà a la Policial si hi ha hagut algun informe Policial sobre eixe tema

Intervé José D. Parra Cuartero. 

El senyor Parra comenta els següents temes de la zona Dr. Marañón i adjacents:

Poda d'arbres.

Indica que no funciona el reg per degoteig.

El senyor Parra indica que s'hauria de reposar un arbre que van retirar al carrer 
Artana.

Falta asfaltar el camí Almalafa.

Recorda la pregunta de si es podria fer una zona esportiva en el solar enfront de 
la Creu Roja.

Se sol·liciten més horts Urbans en esta zona.

Intervé Eva M.ª Jiménez Jiménez. La senyora Jiménez comenta que el passatge 
que hi ha des d'Av. Germans Bou a carrer Prim ofereix un aspecte desagradable. Abans 
havien 3 palmeres, ara només una i els parterres que s'han quedat els utilitzen els veïns 
com pipi-can. Se sol·licita es busque una solució verda i al mateix temps zona de jocs 
infantils que millore l'aspecte actual.

Intervé Esteban Adell Boix. El senyor Adell comenta que han posat una Gestoria 
en  el  Bulevard  Vicente  Blasco  Ibáñez  a  l'altura  del  número  1  i  al  davant  hi  ha  uns 
contenidors de residus. Se sol·licita traslladar-los a una altra ubicació.

El senyor Adell comenta també que, de les reunions amb l'anterior president de la 
Junta del  Districte  Est,  David Donate,  es van quedar  bastants coses per fer.  Pregunta 
quina estratègia se seguirà en relació amb el que s'ha quedat pendent tenint en compte 
que al maig hauran eleccions municipals. El senyor President comenta sobre  este tema 
que s'està tractant el tema dels pressupostos per a l'any que ve i que es prioritzarà les 
partides d'execució ràpida com podria ser mobiliari urbà i asfaltat.

Intervé Issanka Rodríguez Monserrat. La senyora Rodríguez comenta els temes 
que s'han quedat per fer en el grup Rafalafena dels Tarongers:

Passar la fregadora per les voreres del grup Rafalafena dels Tarongers.

Desinfecció  diària  de  la  zona  dels  parcs  infantils,  ara  que  es  poden  utilitzar 
després de la Covid-19.

Canviar el clavegueram per la zona cèntrica del grup, on se situa el bar Alonso, ja 
que a causa de les pluges o al reg setmanal, queda emboçat.

Prohibir o en el seu cas vigilar la circulació de motocicletes i patinets elèctrics en 
el Grup Rafalafena dels Tarongers.

Col·locar un pas de zebra en l'av. Columbretes a l'altura de la cafeteria Arona.

Que s'incremente  la  vigilància  en la  zona  del  grup  Rafalafena  dels  Tarongers 
perquè no estacionen motocicletes en les voreres.

Vigilar l'absentisme escolar. Escolars que no entren a les classes i es queden pel 
Grup Rafalafena dels Tarongers asseguts per les escales d'accés als habitatges provocant 
molèsties al veïnat.
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Ressembrar la gespa en aquelles zones verdes menys poblades.

En el Bloc N Escala 1 a causa del desnivell dels jardins s'han quedat les vorades 
de les voreres amb el formigó de l'obra que es va realitzar.

Col·locar més bancs, que no siguen de formigó, dins del grup RafalafenTarongers.

Se sol·licita Revisió i Poda dels arbres més alts ja que en dies de molt  de vent 
sembla que es cauran algunes de les seues branques.

Falta un local per a reunir-se l'associació Rafalafena dels Tarongers.

Col·locar una font en la zona del parc infantil situat enfront del CP Bernat Artola i 
una altra al  parc infantil  situat  en el  lateral  dret  de la  Farmàcia situada allí  en el  grup 
Rafalafena dels Tarongers.

Rebaixar la Vorada que es troba en el Pàrquing per a poder entrar bombers o 
ambulàncies  en  cas  d'emergència,  en  la  zona  pintada,  en  el  grup  Rafalafena  dels 
Tarongers.

Col·locar  en el  centre de la  plaça,  del  grup Rafalafena dels  Tarongers,  taules 
d'obra perquè juguen els majors a les cartes.

Col·locar taules de pin-pon i billar en el grup Rafalafena dels Tarongers.

Intervé  Joan  Bernat  Mayor.  El  senyor  Bernat  planteja  dues  qüestions 
relacionades amb les obres de l'Av. Verge de Lledó:

Com quedaria l'accés als CP Lluis Revest i Sanchis Yago a través de la rotonda 
de Tombatossals. Referent a això comenta el senyor President que li enviarà per correu 
electrònic un pla de com quedarà eixa zona.

I si es podria fer accessible el botó del semàfor (polsador) perquè es pose en verd. 
S'adjunta foto.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores 
i  quaranta-cinc minuts, estenent-se d'ella  la present acta signada pel Vicepresident  i  el 
Secretari.

(Document signat electrònicament al marge)
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